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RADHN '

Datum .: 2 ", "
doručení: 9 -u 1- LJ.J

tokol O uzavření petiční akce a součtu platných podpisů na petící za
prodloužení tramvajové trati do pražského Slivence a Holyně

Pata! listú P/iloh:

Dne 25. ledna 2015 byla oficiálně ukončena petiční akce na podporu prodloužení tramvajové trati do
pražské lokality Slivenec.

Petiční výbor provedl kontrolu podpisových archů a konstatoval:

Celkový počet vyplněných archů: 2.5/
. /

C Ik o v t doisč .V o h Vo h . 5ste ovy poce po prsu na petičníc arsic : .

P v t I o h dnisů ·.V o h Vo h ( o I o Od . ) 40/oce nep atnyc po prsu na petíčnlc arsrc neup ne u aje : .

celk:vý ~očet platných podpisů 518 /

Petiční výbor dne 25. ledna 2015 konstatoval, že v rámciyetiční akce na podporu prodloužení
tramvajové trati do pražské lokality Slivenec sesbíral5..1Q. podpisů n~.7..5:'podpisových arších.

Součástí originálu tohoto protokolu jsou originální podpisové archy s podpisy petice a také plná
forma textu petice. Součástí kopie tohoto protokolu jsou kopie podpisových archů a také kopie
plného textu znění petice.

Výsledky petičního snažení budou předány Radě a Zastupitelstvu městské části Praha 5, v kopii na
vědomí vedení obcí Slivenec a Holyně a Magistrátu hlavního města Prahy.

Slivenec, 25. ledna 2015



PETICE ZA PRODLOUŽEN í TRAMVAJOVÉ TRATI DO LOKALITY
PRAHA SLlVENEC - HOLYNE

PETICEobčanů dle čI. 18 Listiny základních práva svobod a zákona č. 85/1990 Sb. o právu petičním za
dopravní připojení obcí Slivenec a Holyně k barrandovské tramvajové trati.

Žádáme prostřednictvím této petice o rychlé připojení obcí Slivenec a Holyně ke stávající ~ramvajové trati.

Obce Slivenec a Holyně již mnoho let čekají na prodloužení stávající barrandovské tramvajové trati do jejich
katastru tak, aby mohly plně využívat optimálního dopravního spojení městskou hromadnou dopravou do
centra města. Již několik let existuje projekt na prodlužení stávající tratě s obratištěm v lokalitě obcí Slivenec-
Holyně. Zároveň jsou připraveny finanční prostředky na výstavbu. Toto řešení má přitom mnoho positivních
aspektů - především usnadní dopravu místním obyvatelům, kteří dnes musí využívat zdlouhavé cesty
autobusem s nevhodnou frekvencí a dlouhou dobou dojezdu např. na metro. V současné době zároveň mnoho
z obyvatel obce využívá automobilu, se kterým jezdí buď blíže stávajícímutt:ramvajovému spojení, nebo rovnou
do centra města. Jsme přesvědčeni o tom, že prodloužení tramvajové trati by výrazně snížilo počet vozů, které
každý den takto přejíždějí a mělo by tedy positivní dopad na provoz ve městě, ale také na životní prostředí a
v neposlední řadě také na počet automobilů parkujících na Barrandově, v širším okolí, respektive v centru
města.

Žádáme zastupitele obcí Slivenec a Holyně, Městské části Praha 5 a Hlavního města Prahy, aby přijali naši
žádost o rychlé řešení této dopravní situace a aby svým aktivním přístupem i hlasováním podpořili co
nejrychlejší prodloužení stávající tramvajové trasy z Barrandova do Slivence - Holyně.

Jménem petentů (účastníků) této petice - obyvatel Slivence a Holyně a všech, kdo podporují ekologickou
veřejnou hromadnou dopravu, děkujeme, že naší žádosti vyhovíte a že si projekt prodloužení tramvajové trati
vezmete za svůj. Jsme přesvědčeni o tom, že se jednoznačně jedná o veřejný zájem, který bude mít dopad
nejen na místní obyvatele, ale také na kvalitu života všech Pražanů a návštěvníků hlavního města Prahy.

Děkujeme předem za aktivní pomoc a podporu prodloužení tramvajové trati do Slivence - Holyně.
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